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Abstract (en)
[origin: US5308205A] PCT No. PCT/EP92/00637 Sec. 371 Date Nov. 5, 1992 Sec. 102(e) Date Nov. 5, 1992 PCT Filed Mar. 23, 1992 PCT Pub. No.
WO92/17706 PCT Pub. Date Oct. 15, 1992.Dowel-like retaining peg (10) of plastics material-particularly for fastening furniture fittings to articles of
furniture-which may be fitted by pressing or driven into a bore (16). The retaining peg has an elongate peg portion (18) from whose outer peripheral
surface a number of peripheral projecting ribs (20) extend radially, offset in the longitudinal direction of the peg and with a triangular cross-section
tapering towards the exterior and defining a respective knife blade-like retaining ridge. Over the major portion of its longitudinal extent the peg
portion (18) has a substantially smaller diameter with respect to the diameter (d) of the associated bore (16) and the peripheral annular projections
(20) are constructed as annular disc-shaped, elastically deformable fins (20) which are integrally connected to the peg portion (18) and whose
external diameter (D) is larger than the diameter of the associated bore (16).

Abstract (fr)
Des tenons de retenue (10) en plastique similaires à des chevilles, conçus notamment pour assujettir des fournitures pour meubles sur des
meubles, peuvent être montés par pression ou par enfoncement dans un trou (16). Le tenon de retenue comprend une partie allongée (18), sur la
surface circonférentielle extérieure de laquelle s'étendent radialement une pluralité de nervures annulaires continues (20) espacées dans le sens de
la longueur du tenon, et ayant une section transversale triangulaire qui forme une arête coupante de retenue qui se rétrécit vers l'extérieur. La partie
allongée (18) du tenon (a), sur la plus grande partie de sa longueur, un diamètre essentiellement inférieur au diamètre (d) du trou correspondant
(16). Les protubérances annulaires continues (20) constituent des lamelles élastiquement déformables (20) en forme de disques annulaires qui
forment une seule pièce avec la partie (18) allongée du tenon et dont le diamètre extérieur (D) est supérieur au diamètre du trou correspondant (16).
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